
Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

Dzień dobry 

Witam wszystkich tutaj zgromadzonych już na III Sesji Rady Gminy Malechowo w tej 

kadencji. Poprzednia sesja odbyła się ledwie tydzień temu, więc dzisiejsze sprawozdanie 

będzie dość skromne.   

Przejdę do krótkiego podsumowania: 

 

1. Złożono wniosek o aneks do umowy z Urzędem Marszałkowskim  na „Budowę 

świetlicy wiejskiej w Kusicach z wyposażeniem” w zakresie złożenia wniosku o płatność.  

• Wykonawca Budowy świetlicy w Kusicach złożył zawiadomienie o gotowości do 

odbioru. Na razie czekamy na uzupełnienie dokumentów, bo bez tego odbiór nie 

może być rozpisany. 

2. Podpisano umowę z Wojewodą w ramach Rządowego Programu na rzecz Rozwoju oraz 

Konkurencyjności Regionów poprzez Wsparcie Lokalnej Infrastruktury Drogowej, most 

na rzece Bielawa w Niemicy,  Planowane zakończenie zadania w 2019 roku.  

3. Dnia 17 grudnia br. (poniedziałek) wraz w panią Skarbnik byłem w Szczecinie w celu 

podpisania z Marszałkiem Województwa aneksu do umowy na realizację zadania pn. 

Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Niemicy oraz Poprawa infrastruktury 

rekreacyjnej Gminy Malechowo poprzez doposażenie terenów sportowych w obiekty 

funkcyjne, w miejscowościach: Malechówko, Żegocino i Zielenica. 

W zakresie zmiany terminów złożenia wniosków o płatność. 

4. W dniu 20 grudnia podczas objazdu po terenie gminy sprawdziłem postęp prac przy 

budowie mostu oraz postęp w pracach przy kanalizacji w Niemicy. 

5. Otwarto oferty na zimowe utrzymanie dróg gminnych, wpłynęła jedna oferta na dwa 

rejony natomiast na trzeci rejon nie wpłynęła żadna oferta. W sobotę warunki na drogach 

były utrudnione z powodu śliskiej nawierzchni. W związku z tym, firma zajmująca się 

utrzymaniem dróg na terenie Gminy rozpoczęła prace poprzez posypanie soli i piachu, 

w celu poprawy bezpieczeństwa podróżujących. 

6. Dostarczono stoliki i krzesła na mini świetlice do Żegocina, Malechówka po 10 szt.,  

Zielenicy 1 szt. i Kusic 15 stolików i po 4 krzesła do tego. 

Oczywiście cały czas wykonywane są prace bieżące, ale też te związane z przygotowaniami 

do świąt, przystrajanie miejscowości. 

 
Na koniec dodam, że dzisiejsza sesja jest ostatnią w tym roku. 

 

Dziękuję za wysłuchanie 


